

中国核心期刊数据库收录期刊
中国学术期刊光盘版收录期刊

ISSN 1004-7743 CN 33-1160/S
第32卷 VOL.32 第4期 NO.4

华东森林经理

EAST CHINA FOREST MANAGEMENT

中国 浙江 杭州

HANGZHOU ZHEJIANG CHINA

2018 4

国家林业局华东林业调查规划设计院
中国林学会森林经理分会华东地区研究会
全国林业调查规划科技信息网华东大区站



HUADONG SENLIN JINGLI

万方数据

华东森林经理

第32卷 VOL.32 第4期 NO.4

二〇一八年十一月

华东森林经理

第 32 卷 第 4 期
(季刊 1987 年创刊)

HUADONG SENLIN JINGLI

主管单位:

国家林业局

主办单位:

国家林业局华东林业调查规划设计院
中国林学会森林经理分会华东地区研究会
全国林业调查规划科技信息网华东大区站

《华东森林经理》编辑部

主 编 何时珍
副 主 编 聂祥永 李文斗 (常务)
编 辑 李文斗
英文译校 唐可平 (兼)

编辑出版 《华东森林经理》编辑部

地 址 浙江省杭州市德胜东路 3311 号
邮 编 310019
电 话 (0571) 81069616
传 真 (0571) 81069612

电子信箱 HDSL@chinajournal.net.cn

网 址

<http://HDSL.chinajournal.net.cn>

印刷单位 浙江国广彩印有限公司

订 购 处 《华东森林经理》编辑部

国内统一刊号 CN 33-1160/S

国际标准刊号 ISSN 1004-7743

广告经营许可证号 浙工商广字 07106 号

出 版 日 期 2018 年 11 月

定 价 5.00 元

目 次

森林资源与环境

- 苏北沿海围垦区刺槐和桉柳林地土壤养分研究……………王华 熊静 邢文黎 (1)
- 仙居县天然阔叶林林分空间结构研究…张豪杰 张哲艇 朱巍巍等 (6)
- 上海地区天竺桂引种栽培研究……………彭志 尹勤 徐珊珊 (11)
- 浙江省浦江县公益林生态效益评价研究……………王震明 (15)
- 江苏宜兴龙池自然保护区野生动植物区系特征……………朱惜晨 钱逸凡 周志成等 (21)
- 高速公路路旁土壤重金属分布及污染评价研究……………黄玉洁 朱锦茹 焦洁洁等 (25)

林业经营管理

- 江苏省营造林调查监测技术方法应用研究…李思刚 徐钊 蒋婷婷 (30)
- 森林食品基地生态化栽培与精准施肥关键技术研究——以遂昌县油茶示范基地为例……………张文斌 李成惠 黄徐骏等 (34)
- 常山县油茶产业可持续发展战略探讨……………黄良华 申屠惠良 吴柏林等 (37)
- 永康市公益林建设管理对策研究…陈招才 吴鹤松 施鹏程等 (42)
- 遂昌县白马山林场森林资源特点分析和发展建议……………张水良 鲍英杰 许梅 (45)
- 浅议庆元县永青国有林场森林资源保护和发展建议……………周知华 郑一宁 吴晓云等 (48)
- 上海市浦东新区森林质量精准提升措施探究……………宋春滨 (50)
- 淳安县五节芒蔓延的成因及防治方法探索……………徐天乐 徐乾斌 邵小波等 (54)
- 河南省桐柏县退耕还林工程管理和成果巩固情况分析…李洪波 (58)

森林生态文化

- 衢州市衢江区古树名木资源现状及保护策略……方小梅 林其盛 (61)
- 义乌市江东街道古树名木资源与保护对策……………金元龙 (64)
- 桂花栽培及在城镇绿化中的应用——以浙江省开化县为例……………乔卫阳 姜年春 (68)
- 瑞安市绿化美化现状与提升对策探讨……………池雷钧 (72)

“3S” 技术应用

- 基于 ArcGIS Add-in 开发模式的森调数据格式一致性检查……………何伟平 代劲松 宋盛 (75)

East China Forest Management

Vol. 32, No. 4
(Quarterly started in 1987)
Nov. 2018

Competent organization:

State Forestry Administration, P.R.China

Sponsored by:

East China Forestry Inventory and Planning Institute
East China Association, Sub-society of Forest Management
of Chinese Forestry Society
East China Station, State Science and Technology
Information Network for Forestry Inventory and Planning

Editorial Department of East China Forest Management

Chief Editor: He Shizhen

Associate Editor: Nie Xiangyong
Li Wendou

Edited & Published by:

Editorial Department of
East China Forest Management

Address: No.3311 East Desheng Road, Hangzhou, Zhejiang

Post Code: 310019

Tel: (0571) 81069616

Fax: (0571) 81069612

E-mail: HDSL@chinajournal.net.cn

Homepage:

<http://HDSL.chinajournal.net.cn>

Printing by: Zhejiang Guoguang Color
Printing Co., Ltd

No: ISSN 1004-7743 CN 33-1160/S

Ad. Licence: No.07106 Zhejiang Industry and business
price: RMB ¥ 5.00

Contents

Forest Resources and Environment

- Research on soil nutrients in *Robinia pseudoacacia* and *Tamarix chinensis* forests in coastal reclamation areas of northern Jiangsu province..... Wang Hua et al. (1)
- Study on the spatial structure of natural broad-leaved forest stands in Xianju county..... Zhang Haojie et al. (6)
- Study on introduction and cultivation of *Cinnamomum japonicum* in Shanghai area..... Peng Zhi et al. (11)
- Research on ecological benefit evaluation of public welfare forests in Pujiang county of Zhejiang province..... Wang Zhenming (15)
- The characteristics of wild fauna and flora in Longchi nature reserve in Yixing of Jiangsu province..... Zhu Xichen et al. (21)
- Study on the heavy metal distribution in soils and the pollution evaluation of them along roadside of expressways..... Huang Yujie et al. (25)

Forestry Management

- An applied research of survey and monitoring technical methods for forest management and afforestation in Jiangsu province..... Li Sigang et al. (30)
- Study on key techniques of ecological cultivation and precision fertilization in forest food base—A demonstration base of oil-tea camellia in Suichang county as an example..... Zhang Wenbin et al. (34)
- Discussion on the sustainable development strategy of oil-tea camellia industry in Changshan county..... Huang Lianghua et al. (37)
- Research on the strategical management of the public welfare forest construction in Yongkang city..... Chen Zhaocai et al. (42)
- The characteristics analysis of and the development suggestions for forest resources in Baimashan forest farm of Suichang county..... Zhang Shuiliang et al. (45)
- Talking about the protection measures and the development suggestions for forest resources in Yongqing state-owned forest farm in Qingyuan county..... Zhou Zhihua et al. (48)
- Study of measures for forest quality precision improvement in Pudong new area of Shanghai city..... Song Chunbin (50)
- Exploration into the spread causes of and, the prevention and control methods for *Miscanthus floridulus* in Chun'an county..... Xu Tianle et al. (54)
- Analysis on management of the project of conversion of farmland into forest and its achievement consolidation situation in Tongbai county of Henan province..... Li Hongbo (58)

Forest Ecological Culture

- Current status of the ancient and famous tree resources and conservation strategies for them in Qujiang district of Quzhou city..... Fang Xiaomei et al. (61)
- Status quo of the ancient and famous tree resources and protection measures for them in Jiangdong street of Yiwu city..... Jin Yuanlong (64)
- Cultivation of *Osmanthus fragrans* and its application in town greening—Take Kaihua county of Zhejiang province as an example..... Qiao Weiyang et al. (68)
- Discussion of the current situation and the promotion measures of greening and beautification in Ruian city..... Chi Leijun (72)

3S Technology Application

- The Consistency Check of Forest Resources Planning Survey Data Format Based on ArcGIS Add-in Development Model..... He Weiping et al. (75)